
 

 

 

 

БАШТАНСЬКА  МІСЬКА РАДА  

БАШТАНСЬКОГО  РАЙОНУ МИКОЛАЇВСЬКОЇ  ОБЛАСТІ 

П Р О Т О К О Л 

  Від 10 березня  2020 року № 44   

м. Баштанка 

 ХLІV позачергова  сесія  сьомого   
скликання 

Місце проведення: зал засідань  
                                  міської ради 

Час 10.00 год. 
                                                                         

Всього  обрано  депутатів – 26 

Присутні  на  сесії  міської  ради – 20 (реєстраційний листок додається) 
       

Головуючий на сесії – Іван РУБСЬКИЙ,  міський голова.    

 

      Сорок четверта  позачергова сесія скликана у зв’язку з тим, що під час 
засідання 43 сесії міської ради, яке відбулося 4 березня 2020 року 
депутати не дійшли згоди щодо проекту рішення  «Про дозвіл на розробку 
проєкту землеустрою щодо відведення  земельної ділянки у власність для 
ведення особистого селянського господарства». 
  

      Депутати   отримали проекти рішень на руки на паперових носіях.  
    

В роботі сесії взяли участь: 
- Володимир ДРАГУНОВСЬКИЙ – перший заступник міського 

голови, 
- Лариса КОНОНЕНКО – керуюча справами виконавчого комітету, 
- Леонід СИРИЦЯ – головний архітектор ОТГ, 

- Микола ЛУЦЕНКО - т.в.о старости с.Плющівка; 
- Світлана ЧУХАРЕНКО - староста с.Новоєгорівка; 

- Світлана ЧЕРНОВА - т.в.о старости с.Новосергіївка; 
- Олег ВОЛОВИЧ – т.в.о.старости с.Явкине; 

- Павло МОЛОДЕЦЬКИЙ – т.в.о. старости с.Новоіванівка; 

- Олена ЗОЛОТУХІНА – т.в.о.старости с.Христофорівка; 
- Працівники виконавчого апарату міської ради. 

 

Іван РУБСЬКИЙ  запропонував депутатам провести реєстраційне 
голосування. 
 

         Проведено реєстраційне голосування. 
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         Зареєструвалося 20 депутатів міської ради і міський голова. 

      

              Міський голова Іван РУБСЬКИЙ повідомив, що на сорок четверту 

позачергову сесію прибуло 20 депутатів та оголосив про відкриття сесії  
Баштанської міської ради сьомого скликання.  

 

 (Лунає  Державний  Гімн  України) 
 

       Згідно з пунктом 11 статті 46 Закону України «Про місцеве самоврядування 
в Україні», сесія міської  ради  є  повноважною, якщо  в  її  пленарному 
засіданні  бере  участь  більше  половини  депутатів  від  загального  складу  
ради.  
 

        Міський голова Іван РУБСЬКИЙ  запропонував обрати секретаріат у 
кількості трьох депутатів: 
 

Віталій ГРИЦЮК, від політичної партії «Народний Фронт», 
Володимир ОНИЩУК, від політичної партії БПП «Солідарність»,  
Світлана ГАПІШКО, від політичної партії «Відродження». 
 

Проведено голосування. 
Підсумки голосування: «ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, 

«НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

 

Іван  РУБСЬКИЙ  вніс пропозицію обрати лічильну комісію у кількості трьох 
депутатів: 
 

Олег БРОНЗА, від політичної партії «Батьківщина», 

Світлана ТАРАНКОВА, від політичної партії «Наш край», 
Юрій ЛАБА, від політичної партії «Самопоміч». 

                                                  

Проведено голосування. 
Підсумки голосування: «ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ 
ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

 

Головуючий на сесії міський голова Іван РУБСЬКИЙ  оголосив про 
надходження до  міської ради наступних депутатських запитів: 
- від депутатів міської ради Лідії ЗАБОЛОТНЬОЇ, Віталія ГРИЦЮКА про 

створення оперативної робочої комісії щодо відстоювання права КНП 
«Багатопрофільна лікарня Баштанського району», як опорної лікарні;  

 

- від депутата міської ради Володимира ОНИЩУКА щодо організації 
роботи по переукладенню договорів оренди земельних ділянок та 
обстеження земельних ділянок, що перебувають в оренді у спілок 
власників корів. 
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        Головуючий на сесії міський голова Іван РУБСЬКИЙ  оголосив порядок 
денний сорок четвертої позачергової сесії міської ради і запропонував 

проголосувати за його затвердження в цілому з урахуванням депутатських 
запитів. 

 

Проведено голосування. 
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

 

 

ПОРЯДОК  ДЕННИЙ 

ХLІV позачергової  сесії міської ради  сьомого скликання: 
 

 

1. Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо відведення  
земельної ділянки у власність для ведення особистого селянського 
господарства  

Інформує: Олександр ПІЧУРА, спеціаліст І категорії відділу з 
питань земельних відносин та охорони навколишнього 
середовища 

2. Про доповнення переліку земельних ділянок для продажу прав 
оренди на них на земельних торгах 

Інформує: Олександр ПІЧУРА, спеціаліст І категорії відділу з 
питань земельних відносин та охорони навколишнього 
середовища 

3. Про депутатський запит депутатів міської ради Лідії 
ЗАБОЛОТНЬОЇ, Віталія ГРИЦЮКА про створення оперативної робочої 
комісії щодо відстоювання права КНП «Багатопрофільна лікарня 
Баштанського району», як опорної лікарні  

Інформує: Віталій ГРИЦЮК, депутат міської ради 

 

4. Про депутатський запит депутата міської ради Володимира 
ОНИЩУКА щодо організації роботи по переукладенню договорів оренди 
земельних ділянок та обстеження земельних ділянок, що перебувають в 
оренді у спілок власників корів 

Інформує: Володимир ОНИЩУК, депутат міської ради 

 

1. СЛУХАЛИ:  
Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо відведення  земельної 
ділянки у власність для ведення особистого селянського господарства  
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Доповідав: Олександр ПІЧУРА, спеціаліст І категорії відділу з 
питань земельних відносин та охорони навколишнього 
середовища 

 

ВИСТУПИЛИ: 
Віктор МАЙДАНОВ, депутат міської ради, який виступив проти розгляду 
даного проекту рішення та запропонував поставити на голосування проект 
рішення який виносився на розгляд попередньої 43  сесії міської ради. 
 

Людмила ЛУЦЕНКО, секретар міської ради, яка звернула увагу депутатів на 
те, що на минулій сесії проект рішення «Про дозвіл на розробку проєкту 
землеустрою щодо відведення  земельної ділянки у власність для ведення 
особистого селянського господарства» не було підтримано та доручено 
доопрацювати його, виокремити надання дозволів учасникам АТО, решті 
заявникам сформулювати мотивовану відмову. У зв’язку з цим на розгляд 
депутатів  винесено вже доопрацьований проект рішення. 
 

Петро ЖИГАЛКІН, депутат міської ради, наголосив на тому, що депутат 
міської ради є представником інтересів мешканців громади, які його обирали. 
Нагадав присутнім, що на минулій сесії депутатами було підтримано рішення 
про відмову в надані дозволу на відведення земельних ділянок для ведення 
особистого селянського господарства 140 заявникам. Серед них були 
представники різних верств населення, в тому числі і соціально незахищені. 
Причиною відмови здебільшого стало те, що заявниками не було надано 
бажаного місця розташування земельних ділянок, у зв’язку з незнанням. Тому 
запропонував підтримати проект рішення про відмову в наданні дозволів на 
ОСГ усім заявникам за винятком учасників АТО та ООС.    
 

Володимир ОНИЩУК, депутат міської ради, який запропонував даний проект 
рішення виключити з порядку денного, натомість розділити його на два різні 
проекти рішень, першим з яких передбачити надання дозволів на розробку 
проектів землеустрою учасникам АТО, а другим відмовити в наданні таких 
дозволів. 
 

Міський голова Іван РУБСЬКИЙ поставив на голосування пропозицію (з 
голосу) про виключення з порядку денного рішення «Про дозвіл на розробку 
проєкту землеустрою щодо відведення  земельної ділянки у власність для 
ведення особистого селянського господарства» у зв’язку із включенням до 
порядку денного двох проєктів  рішень про надання дозволу та про відмову в 
наданні дозволу. 
 

 Проведено голосування. 
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 
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ВИРІШИЛИ:      (виключити з порядку денного проєкт рішення «Про 
дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо відведення  земельної ділянки у 
власність для ведення особистого селянського господарства» у зв’язку з його 
поділом та розглядом у подальшому двох окремих проєктів рішень) 

 

2.СЛУХАЛИ:  
Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо відведення  земельної 
ділянки у власність для ведення особистого селянського господарства  

 Доповідав: Олександр ПІЧУРА, спеціаліст І категорії відділу з 
питань земельних відносин та охорони навколишнього 
середовища 

        В ході обговорення депутати вирішили підтримати пропозицію міської 
ради щодо задоволення заяв учасників АТО та надати їм відповідні дозволи. 
 

Проведено голосування. 
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 1  додається) 
 

3.СЛУХАЛИ:  
Про відмову в наданні дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо 
відведення  земельної ділянки у власність для ведення особистого 
селянського господарства  Доповідав: Олександр ПІЧУРА, спеціаліст І категорії відділу з 

питань земельних відносин та охорони навколишнього 
середовища 

      Депутати міської ради Віктор МАЙДАНОВ, Світлана ГАПІШКО  

заявили про конфлікт інтересів у зв’язку з розглядом даного проєкту рішення. 
  

ВИСТУПИЛИ: 
Віталій ГРИЦЮК, депутат міської ради, який запропонував винести на 
розгляд наступної сесії міської ради проєкт рішення про резервування 
земельних ділянок для подальшого їх надання учасникам АТО для ведення 
особистого селянського господарства. Також запропонував підготувати проєкт 
рішення  про першочергове надання земельних ділянок учасникам АТО. Решту 
заявників запропонував сформувати черги та розглядати заяви по мірі появи 
вільних земельних ділянок.    
 

Проведено голосування за проєкт рішення про відмову. 

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 8, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -8, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 4 

ВИРІШИЛИ:      (рішення не прийнято) 
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4.СЛУХАЛИ:  
Про доповнення переліку земельних ділянок для продажу прав оренди на 
них на земельних торгах Доповідав: Олександр ПІЧУРА, спеціаліст І категорії відділу з 

питань земельних відносин та охорони навколишнього 
середовища 

 

ВИСТУПИЛИ: 
Леонід СИРИЦЯ, головний архітектор Баштанської ОТГ, який проінформував, 

що вільними земельними ділянками є багаторічні зелені насадження, захисні 
зони біля водойм, схили, тощо. Водним кодексом заборонено розорювати 
земельних ділянок в межах 25 м від ставків та водойм. Так, як це неминуче 
викличе ерозію грунтів. Виступив проти  надання таких земельних ділянок для 
ведення особистого селянського господарства. 
 

Проведено голосування. 
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 14, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -4, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 3 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 2  додається) 
 

5.СЛУХАЛИ:  
Про депутатський запит депутатів міської ради Лідії ЗАБОЛОТНЬОЇ, 
Віталія ГРИЦЮКА про створення оперативної робочої комісії щодо 
відстоювання права КНП «Багатопрофільна лікарня Баштанського 
району», як опорної лікарні 

 Доповідав: Віталій ГРИЦЮК, депутат міської ради 

          В ході обговорення було запропоновано підтримати депутатський запит 
та створити оперативну робочу комісію щодо відстоювання права КНП 
«Багатопрофільна лікарня Баштанського району», як опорної лікарні, якою її 
визначено відповідно до розпорядження Кабінету Міністрів України від 
15.01.2020 р. № 23-р «Про затвердження переліку опорних закладів охорони 
здоровʼя у госпітальних округах на період до 2023 року», в наступному складі: 

- Іван РУБСЬКИЙ, Баштанський міський голова; 
- Віталій ГРИЦЮК, голова постійної комісії з питань соціального захисту 

медицини, торгівлі,  побутового обслуговування, освіти, культури, 
спорту, молодіжної політики, духовності, законності, захисту прав 
громадян, депутатської діяльності  та  етики; 

- Володимир ОНИЩУК, голова постійної комісії з питань планування, 
бюджету, фінансів,  економіки, інвестицій та регуляторної політики; 

- Лідія ЗАБОЛОТНЯ, голова постійної комісії з питань транспоту, зв’язку, 
промисловості, будівництва, житлово-комунального господарства, 
приватизації та власності; 

- Петро ЖИГАЛКІН, голова постійної комісії з питань агропромислового 
комплексу, земельних ресурсів, благоустрою та екології; 
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- Алла БАРСЕГЯН, головний лікар КНП «Багатопрофільна лікарня 
Баштанського району» (за узгодженням); 

- Оксана ШПАРУК, головний лікар КНП «Центр первинної медико –
санітарної допомоги Баштанського району» (за узгодженням); 

- Олександр СЛАВІНСЬКИЙ, голова Баштанської райдержадміністрації (за 
узгодженням); 

- Анатолій ПЕТРОВ, голова Баштанської районої ради (за узгодженням); 
- Геннадій РУБСЬКИЙ, депутат Микаолаївської обласної ради (за 

узгодженням); 
- Володимир ФРОЛЕНКО, депутат Микаолаївської обласної ради (за 

узгодженням). 
  

Проведено голосування. 
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 3  додається) 
 

6.СЛУХАЛИ:  
Про депутатський запит депутата міської ради Володимира ОНИЩУКА 
щодо організації роботи по переукладенню договорів оренди земельних 
ділянок та обстеження земельних ділянок, що перебувають в оренді у 
спілок власників корів. Доповідав: Володимир ОНИЩУК, депутат міської ради 

 

          В ході обговорення було запропоновано підтримати депутатський запит 
та доручити відділу з питань земельних відносин та охорони навколишнього 
середовища (Іван БУБЛИК): 

 

- провести роботу щодо переукладення договорів оренди земельних 
ділянок, що перебувають у комунальній власності Баштанської  ОТГ в 
частині збільшення орендної плати до 8-12% від нормативно- грошової 
оцінки землі, в термін до 15.04.2020 р.; 

- забезпечити  обстеження земельних ділянок, які перебувають в оренді у 
спілок власників корів комісією по здійсненню самоврядного контролю 
за використанням та охороною земель Баштанської ОТГ, з метою 
виявлення фактів порушення цільового використання земельних ділянок 
в термін до 15.04.2020 р. 

 

Проведено голосування. 
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 19, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 4  додається) 
 

        Міський  голова Іван РУБСЬКИЙ надав депутатам  можливість виступу 
та внесення пропозицій. 
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ВИСТУПИЛИ: 
Віталій ГРИЦЮК, депутат міської ради, який підняв питання про те, що на 
Софіївському водосховищі планується будівництво мініГЕС. У випадку 
позитивного вирішення даного питання рівень води в річці Інгул катастрофічно 
впаде і місто Баштанка залишиться без належного водозабезпечення. 
Запропонував направити листи до Миколаївської обласної ради та 
Миколаївської ОДА щодо недопущення будівництва мініГЕС та можливих 
екологічних наслідків.   
  

        Міський голова Іван РУБСЬКИЙ оголосив про те, що проекти рішень 
порядку  денного сорок четвертої позачергової сесії міської ради були 
розглянуті та оголосив про закриття сесії.  
       

                                                 Лунає  Державний  Гімн  України. 
 

 

 

Міський голова                                                                    Іван РУБСЬКИЙ 

 

 

 

Протокол вела: начальник відділу організаційно-  

кадрової роботи та контролю                                                  

                                               Юлія ГЛАДКА 

 

 

 

 


